
Zápis z OV V čO ze dne 15.7.2019 

Přítomni: Kvapilová, Zvěřina, Mundil, Falta, Hupka, Skřivan, Žižka 
Omluven: Dušková 
Hosté:   
 
 
 

1) Kontrola plnění úkolů – viz. tabulka. 
2) OV schválil per rollam:  

a. vedoucí ekipy MČR drezura  - Ing. Hana Vojáčková 
b. reaktivace subjektu: Stáj Plchovice - Pavel Habětín s.r.o. MF0375  
c. 2. přestup v sezoně pro jezdkyni Adélu Jůzovou z JK Milan Beneš 

Koclířov o.s. do JK Maleta Hradec nad Svitavou 
d. soustředění před MČR (OPP Kapitola II.) S Gabrielou Slavíkovou - na 

crossových překážkách v Pardubicích 24.6.2019.( příspěvek pro jezdce s 
platnou licencí do 18 let mimo celostátní SCM 500,-Kč.) 
 

3) OV projednal přípravu a stav soustředění před MČR 
4) OV projednal stav příprav vybavení reprezentantů oblasti na MČR – zabezpečení 

dečky, trička, čísla pro vozataje 
5) OV projednal neoprávněný start koně Penelopa 3 na parkurech 505F1 – Spojil.K 

nápravě došlo do 14 dnů, licence koně zaplacena, jezdkyně ze soutěže 
diskvalifikována. 

6) OV projednal OM spřežení, schválil výši finančního vyrovnání za OM pořadateli a 
schválil konání OM dvojspřeží na závodech v Heřmanově Městci 7-8.9.2019. 

7) OV schválil pro rok 2019 navýšení odměn pro dokončivší účastníky MČR spřežení ve 
výši max. 1000,-Kč na koně dle kategorie (4000,-  2000,- 1000,-Kč) a celkově v součtu 
max. 30 000,-Kč na disciplínu spřežení. 

8) OV jmenoval vedoucí ekip na MČR. Skoky D+J, S+Y – Jiří Skřivan, všestrannost – 
Roman Falta, pony – Michal Mundil, spřežení – Mgr. Monika Pospíšilová. 

9) OV projednal připomínky jezdců spřežení. Příspěvek na dopravu na MČR neschválil. 
OV nebude pořádat pohár VčO ve spřežení. 

10) OV projednal dopis pí Jarmily Šrámkové a Alice Richterové. Bude připravena a 
zaslána písemná odpověď. 

11) OV pověřil V. Zvěřinu umístěním a průběžnou včasnou aktualizací všech výsledků 
reprezentantů oblasti  z dosud konaných MČR, popř. ME  na oblastní webové stránky. 

12) OV schválil konečný návrh standarty a vlajky VčO.  
13) OV diskutoval nad připomínkami a požadavky pořadatelů závodů. Projednal návrh 

uspořádat otevřené zasedání OV VčO na toto téma – termín září. Termín bude včas 
oznámen. 

14) OV schválil proplacení startovného z prostředků OPP pro účastníky kontrolních 
závodů v Olomouci, kteří nejsou členy celostátního SCM. 

15) OV reagoval na požadavek DS Pardubice – vypsání školení pro rozhodčí spřežení. 
OV neeviduje v současné době dostatečný počet zájemců o školení ze strany členů 
oblasti. Požadavek na DS – upřesnit počty možných zájemců, kteří splňují požadavky 
dle dokumentu  Vzdělávání ČJF.  

 
 



Úkoly: 
Poř.č. Úkol  Zodpov ědný  Termín pln ění 
1. Zasílání podnětů k pravidlům odborné 

komisi 
Dušková Průběžně 

2. Zasílání ověřeného zápisu ze zasedání 
OV na sekretariát ČJF 

Dušková Ihned po ověření 
zápisu. 

3. Ze všech zápisů počínaje lednovým 
vybrat podněty na jednotlivé komise a na 
VV, popř. GS a zaslat k vyřízení 

Dušková Průběžně vždy po 
schválení zápisu  

4. Umístění informací na web oblasti Zvěřina Průběžně 

5. Příprava projektů Všichni členové 
OV 

Průběžně 

11. Výzvy na web – viz zápis Zvěřina Ihned 

62. Žádost ohledně Z. Mazánka.  Zvěřina Splněno, vypouští se 
73.  Podání podnětu na drezurní komisi Dušková Do příštího OV 
74. Příprava soustředění před MČR  Skřívan, 

Mundil, Falta 
Splněno, vypouští se 

75. Odpověď na dopis JŠ a AR Skřívan, 
Mundil,  

Ihned 

76. Příprava otevřeného zasedání OV Všichni členové 
OV 

září 

77. Zajištění výroby standarty VčO Kvapilová Do 31.7. 
78.  Odpověď DS – školení rozhodčích Kvapilová ihned 
 

 
Zapsal : Vladimír Zvěřina 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


